
NOVICE IZ
KRAJEVNIH
SKUPNOSTI
- Do 12. marca 1993 so bili

v večini krajevnih skupnosti naše
občine že opravljeni pogovori
s predstavniki Izvršnega sveta Mo-
ste-Polje. Ob zbiranju teh novic
smo ugotovili. da je bila velika
večina KS zadovoljna, da so pogo-
vori (v primerjavi z lanskoletnimi)
obrodili vidne sadove in jih ni mo-
goče primerjati s tistimi, ki jih je
o problematiki življenja in dela
v jCrajevnih skupnostih priprav-
ljala nekdanja SZDL. Primerjava
z lanskim letom kaže. da je bilo
izjemno veliko narejeno v primest-
nih in vaških krajevnih skupnostih
(ceste. vodovodi, kmetijstvo.. .)•
pa tudi v mestnih, le da v njih
manj, ker je glavnina problemov
vezana na mestno in republiško
raven (TE-TO. Skansen Selo, pro-
tihrupna ograja v Zalogu...), pri
čemer IS povsofl sodeluje, ne
more pa toliko, da bi bili rezultati
že vidni in otipljivi. Opaziti je, da
probleme. izpostavljene na pogo-
vorih, IS jemlje resno, kar se kaže
v realizaciji. Da so rezultati vidni,
ima IS vsekakor zasluge, saj je
sam dal pobudo o »zadrževanju«
sredstev mestnega sklada stavbnih
zemljišč (ki jih je oplemenitil
s proračunskimi sredstvi). skupš-
čina občine je to pobudo sprejela
in potrdila. Realizacija potreb in
želja krajevnih skupnosti za 1. 93
pa ostaja še vprašljiva, saj družbe-
nopolitični zbor o »zadrževanju«
denarja še ni sklepal, čeprav je že
imel možnost. Zaradi tega bi
lahko rekli, da se ponavlja napaka
iz starih časov, ko so lokalne ce-
ste, otroška igrišča. struge in
drugo bili v rokah politike, ta pa
se pogosto obnaša tako, kot da so
volivci od drugod, ne pa iz občine
Moste-Polje.

- Z žalostjo ugotavljamo, da so
bile volitve decembra lani, a do
danes nima niti en republiški po-
slanec iz naše občine svoje poslan-
ske pisarne na območju občine.
ZELENA JAMA

- Poteka druga faza plinifika-
cije.

- Dolgoletni problem težkega
tovoraega prometa se je rešil na
preprost način - prevozniško po-
djetje Brežice se je odselilo.

- Dobro bi bilo, da bi se v ob-
čini poenotili televizijski kabelski
sistemi. podobno kot v Centru.
ZALOG

- Paikirišče pred zadružnim
domom ni urejeno, ureditev so
preprečile vremenske nadloge,
vendar ne več za dolgo.

- Primerjava lanskega pogo-
vora z Izvršnim svetom in letoš-
njega kaže. da je bilo v Zalogu
veliko narejeno. le protihrupna
zaščita (tovorna žel. postaja) ne,
saj ta problem sega na mestno in
republiško raven.
ZADVOR

- Potekajo priprave na ustano-
vitev konjerejskega društva So-
stro.

- Tisti, ki ste zamudili z oddajo
prijave za dohodnino na sedežu
KS, to lahko (in morate) storiti do
konca marca na sedežu občine.
VEVČE-ZG. KAŠELJ

- Bogatejši bomo za deset svet-
lobnih teles, asfaltirano cesto in
pločnik. Prioriteta se bo določila
pozneje.

- Za telovadnico je izdelan pro-
jekt. sredstva pa še niso povsem
zagotovljena.
ŠMARTNO OB SAVI

- Pristojne službe že dalj časa
opozarjamo na ureditev ustreznih
prometnih oznak na Clevelandski.
kjer cesto prečkajo šolarji. Predla-
gamo obnovitev talnih oznak in
postavitev večjega prometnega
opozorila »PAZI! OTROCI NA
CESTI«. Zal pa so prošnje in opo-
zorila zaman.
POUE

- Skupščina in svet KS sta pre-
gledala delo, opravljeno v prete-
klem letu, sprejela program za 1.
1993 in zaključni račun.

- Delegacijo predstavnikov ob-
čine, ki jo je vodil predsednik IS
Branko Matjašec, sta sprejela
predsednik skupščine KS, Jože
Bevec, in predsednik sveta KS,
Peter Slaček. Predstavljeni so bili
problemi glasbene šole. športnega
društva in komunale. Pogovor je
potekal konstruktivno in v prijet-
nem vzdušju.

- Gasilsko društvo Slape je
imelo redni letni občni zbor.
Opravljeno delo je bilo dobro oce-
njeno. izvoljeno pa je novo vod-
stvo. Društvo bo vodil Jani Kunc
ml., poveljnik pa bo g. Omahen.

NOVE FUŽINE
- Izvršnemu svetu občine Mo-

ste-Polje smo nanizali kakih dvaj-
set dolgoletnih problemov (TE-
TO. neurejene površine, ki posta-
jajo deponije nesnage, nedovo-
Ijeno širjenje gostinskih lokalov in
drugo), med katerimi je nekaj ta-
kih. ki jih bo IS gotovo rešil.

- Zgradila se bo cerkev, ver-
jetno med Archinetovo, Preglo-
vim trgom in Gašperšičevo. KS
proti gradnji nima nič, jo bo pa
spremljala kot vsako drugo, saj bo
potrebno sproti urediti vrsto za-
pletov. ki bi utegnili nastati (neka-
tere bo motil hrup gradbenih stro-
jev, drugim se bo zdelo, da bodo
imeli slabši razgled, tretji bodo
menili. da je zvonik prenizek...).
O kakšnem referendumu glede
tega pa v KS ne vemo ničesar.

MOSTE-SELO
- Porodila se je ideja. da bi šo-

larji v poletnem počitniškem var-
stvu s svojimi likovnimi sposob-
nostmi poživili sivo betonsko pro-
čelje ob intervencijski poti (stopni-
časti dostop na ploščad Rojčeva
16-26). Do poletja mora KS najti
denar (sponzorje), sicer iz te moke
ne bo kruha. Idejno vodstvo pro-
jekta poživitve bi prevzela gale-
rija, ki domuje v KD »ŠB« in drugi
likovno nadarjeni občani.

- V kratkem naj bi stekla ob-
širna anketa o plinifikaciji in topli-
fikaciji KS. Krajane prosimo, naj
v njej pravočasno sodelujejo, naj
bodo pozorni na nadaljnja navo-
dila, objave in obiske poverjeni-
kov KS. Kdor želi pomagati, naj
se javi, da bo anketo vodil v svo-
jem okolju. da jo bomo tako hi-
treje uresničili.

DOLSKO
- Razgovori z IS so pozitivno

ocenjeni, vendar pa je svet KS
precej skeptičen do realizacije po-
treb in želja Dolčanov, saj mora
DPZ naše skupščine sprejeti sklep
glede »zadrževanja« denarja. Če
sklepa DPZ ne bo sprejel. potem
naši upi glede sredstev za pokopa-
lišči. otroško igrišče, ceste in
drugo. padejo v vodo.

BIZOVIK
- Februarja 93 je svet KZ za

namestnika predsednika sveta iz-
med svojih članov izvolil g. Franca
Žunka, poleg tega je kadrovsko
popolnil tudi svoje stalne komi-
sije.

- 15. 3. 93 bo izveden predvi-
deni obisk IS občine (do izida gla-
sila bo vsekakor že opravljen, zato
o podrobnostih razgovora v na-
slednji številki). Obravnavane
teme bodo: kanalizacija in vodoo-
skrba, avtocesta, otroška igrišča,
ureditev struge bizoviškega po-
toka, Iegalizacija objektov, kme-
tijstvo, zadružni dom in drugo.

- Vse lastnike nelegalno zgraje-
nih objektov (MUIS je pred krat-
kim izvedla natančen popis teh ob-
jektov) ponovno prosimo in pozi-
vamo, da se prijavijo za izdelavo
skupinske lokacijske dokumenta-
cije v tajništvu KS.

25. MAJ, SOTOČJE
- Na pogovorih s predstavniki

občinskih upravnih organov se
bomo dogovorili za postopno reše-
vanje vseh odprtih vprašanj v KS,
posebej bomo izpostavili nedovo-
ljene postavitve lesenih Jop na ]o-
kaciji nekdanje žage SCT, ki se
čedalje bolj širijo.

Poslanec državnega zbora g.
Lev Kreft je svojim volivcem na
razpolago na tel. št. 157-338.

Vsi, ki imate kakršenkoli pred-
log, problem ali sugestijo, ste vab-
Ijeni, da ga pokličete in se dogovo-
rite za pogovor.

Zbrala in uredila KS
Moste-Selo


